
             

 

Hovedstyremøte i Eidsvåg Idrettslag 19.08.2013  

Klubbhuset kl. 20.00 – 21.30 

 

Tilstede: Ann Kristin Dyvik, Bente Hoem, Janne Aspås Angvik, Jan Erik Blø, Kjetil 

Samuelsen, Inger Anne Øyen, Ivar Øyen, Vivian Høsteng 

 

Sak 1: Klubbkveld – fremlegg av Bud IL om sin 

klubbutviklingsprosess – økonomisk ramme 
Det ble enighet om at alle styremedlemmer, trenere, oppmenn, badevaktene, 

Eidsvågdagkomitéen og hovedsponsorer (inkl. partnere) inviteres til klubbkveld på 

Eidsvåg fjordhotell lørdag 21.09.13. 

Videre ble det enstemmig vedtatt at idrettslaget v/hovedstyret sponser kr. 150,- pr. 

påmeldte person. Egenandel for koldtbord blir dermed kr. 100,- pr. pers. Drikke kommer 

utenom, og betales av den enkelte. 

Inger Anne sjekker mulighetene for underholdning/musikk. 

 

Annet: 

Eidsvågdagene: 

Inger Anne orienterte om det økonomiske resultatet etter årets Eidsvågdager. 

Overskudd ble ca kr. 130 000,-. 

 

Eidsvåglotteriet: 

Det ble foreslått en annen avvikling av lotteriet. I stedet for loddbøker og mange premier 

har man heller noen få, store premier, og en pris for hvert lodd på kr. 100,-. Maks antall 

lodd 1500, med salgsstart i mars.  

Det ble enighet om å prøve dette neste år, med følgende premier: 

 2 stk reisegavekort á kr. 20 000,- 

 Hotellweekend Skifer hotell 

http://idrett.speaker.no/Organisation.asp?OrgElementId=26227


 Pengepremie kr. 3 000,- 

 Pengepremie kr. 1 500,- 

 

I tillegg kommer kostnader til opptrykk av lodd, og samlede utgifter anslås til å bli ca kr. 

50 000,-. 

 

Badevakter: 

Det er på tide å tenke på badevakter til sesongen 2013/2014, og det oppfordres til at 

man spør seg rundt/kommer med forslag. 

 

Møte med hovedsponsorene: 

Det skal fremforhandles ny avtale for 2014-2016. Møtene blir avholdt i oktober, og i 

tillegg til Inger Anne blir Bente Hoem og Erlend Stubø med. 

 

Kurs i fekting: 

Inger Anne tar kontakt med interesserte og arrangerer evt. et helgekurs. 

 

Frister i kommunen: 

Frist for søknad om løypekjøringsmidler og ungdomsmidler er 01.10.13. De aktuelle 

gruppene søker selv. 

 

Kurskalender 2013: 

Inger Anne har videresendt kurskalenderen fra idrettskretsen, og oppfordrer gruppene 

til å delta på det som kan være interessant. Allidrett skal på kurs allerede i september. 

 

Momskompensasjon: 

Det er søkt om momskompensasjon, men vet ikke hvor mye dette kommer på. 

 

Status klubbhusplaner: 

Disse planene står fortsatt på vent fremt til resultatet av grunnundersøkelsene for 

Holtan-området er klare. Det skal være en orientering i kommunestyret 05.09.13. 

 

Vedlikehold eksisterende klubbhus: 

I henhold til tidligere vedtak er det blant annet skiftet dører og kjøpt inn stoler. Huset 

trenger å males utvendig, men det ble ikke bestemt noe vedrørende dette. 

 

 

Referent: Vivian Høsteng 

 


